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Sörmlandsdistriktet 
 

Sammanträdesprotokoll 

 

Plats och tid Zoom                     20221011 Kl 19.19-20.33 

 

Beslutande Birgitta Hoflin,  ordförande 
Anki Lindholm, vice ordförande 
Gullevi Bergqvist, sekreterare 
Lola Södergård, kassör 
Mikael Svensson, ledamot 
Leif Hjälm, ledamot 
Carin Tilliander, ersättare 
Maja Axelsson Svancar, suppleant             § 1 - 14 
 

 
 

 

Övriga deltagare                        
 

Ej närvarande Jenny Tecsi, suppleant 
 
 

Utses att justera 
 
 

Lola Södergård 

 

Underskrifter Sekreterare  
  ………………………………………………………. 
  Gullevi Bergqvist 

Paragraf
er 
1-15 

 Ordförande  
  ………………………………………….. 
  Birgitta Hofllin 

 

 Justerare  
  ………………………………………….. 
  Lola Södergård 
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 Valberedning 
 

Ordförande välkomnade Maria Gabrielsson från valberedningen som 
informerade styrelsen om valberedningens arbete 

 
 

§ 1 
 

 Mötets öppnande 
 

 Ordföranden Birgitta Hoflin hälsar välkommen till mötet. 
 

 
§ 2 
 
Val av justerare 
 
Styrelsen beslutade att utse Lola Södergård till justerare. Samtliga 
ledamöter och suppleanter är kallade. 
 

  
 § 3 

 
Fastställande av dagordning 
 
Föreliggande dagordning godkändes. 

 
  
  § 4 

 
Inkomna skrivelser 
 

 Information från FS valberedning. 
Information från SBK att det har utbildats 4 nya beskrivare för MH 
varav en från distriktet. 
Information om regelrevidering för MT 2023 från SBK. 

 
 § 5 

 
Utgående skrivelser 
 
Kallelse till uppgradering av figuranter och testledare i MT 2017 
skickat till klubbarna. 
Information från FS valberedning skickat till klubbarna. 
Revidering MT 2023 skickat till klubbarna. 
Skrivelse från Rallysektorn till SBK angående förändringar vid 
hantering av startlistor vid tävling. Bilaga 1 
 

  
 § 6 

  
Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning 
 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
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  § 7 

 
Ekonomisk rapport samt budget 
 
Redovisades och godkändes. Bilaga 2 
Anki skickar information om kostnader för instruktörsutbildningar till 
Lola så detta är klart till medlemsmötet. 
 

  
 § 8 
  
 Rapporter från sektorer och kommittéer 
 
 HUS:  Bilaga 3 
 

RUS: Ansökan om utställning 2024 från Södertälje BK godkänd. 
Uppdatering för MH figuranter inställd på grund av för få anmälda. 
Rapport från medlemsmöte i Eskilstuna  angående inställd 
uppdatering. 
5-6/11 utbildning av figuranter och testledare MT 2017. 
Leif Hjälm bad att få bli entledigad som RUS-ansvarig med all 
pappershantering. 

 
TS:  Möte om nästa års tävlingar klart. Det blir färre tävlingar nästa år. 
Det bör väckas en diskussion om hemmadomare på brukstävlingar då 
de höga kostnaderna blivit ett problem. 
Statuterna för distriktets vandringspriser är klara och tas upp på 
medlemsmötet. 
 
TJH: Bilaga 4 
 
RALLY: Bilaga 5 

  
  
 § 9 
 
 Övriga rapporter 
 
 FS valberedning har skickat en enkät. Birgitta skickar ut till styrelsen. 

Sekreteraren ska ta kontakt med Rasklubbarna för att få en 
kontaktperson i distriktet. 

 
 
 § 10 
 
 Föreningsteknik 
 

Lars Magnusson, ordförande i Nacka, kommer till distriktet för en 
utbildning i föreningsteknik. Birgitta jobbar vidare med datum. 
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§ 11 
  

 Enkät 
 
Anki har gjort en sammanställning av enkätsvaren. Diskussion hur den 
ska redovisas på medlemsmötet. 
 
 
§ 12 
 

 Medlemsmöte 
 
 Diskussion om vad som ska tas upp på medlemsmötet 19 november. 

Påminna klubbarna om att minst en representant närvarar på 
medlemsmötet. 
Påminna sektorerna om att närvara på medlemsmötet. 
 

 
 § 13 

 RAS/RUS-konferens 
 

Styrelsen beslutade att Benita Stellberg deltar på RAS/RUS-
konferensen 26-27/11. Birgitta anmäler.  
 

  
 § 14 
  
 Övriga frågor 
  

Motioner ska vara distriktet tillhanda senast 15 november. Info om 
detta på hemsidan och FB-sidan. 
3 anmälningar till MT-utbildningen har kommit in. 

  
 

 § 15 
  
 Mötets avslutande 

 
Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. Nästa 
möte är På Södertälje BK 19/11 kl 11.00 och därefter medlemsmöte kl 
13.00 
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Vi föreslår följande ändringar i arrangörskompendiet för Rallylydnad. 

1. PM och startlistor ska finnas på SBK Tävling 2 veckor innan tävling. 

2. Inga mejl ska skickas vid bortlottning. 

 

Om startlistorna görs publika 2 veckor innan tävling, precis som PM, så kan alla tävlande se: 

 Om de kommit med i tävlingen.  

 Om de är reserver.  

 Och de kan se på vilken reservplats de står.  

 

Detta underlättar för alla tävlande. De vet tidigt om de kommer med i tävlingen. Om de står på 

reservplats kan de tidigt avgöra om de vill stå kvar på reservplats eller avanmäla sig.  

Med det systemet som används idag så får den tävlande ett mejl med information om att de blivit 

bortlottade och hamnat på reservplats. De har ingen aning om de står som första reserv eller som 

sista kanske femtionde reserv. Att veta vilken reservplats man står på är ju väldigt viktigt att veta om 

man ska bestämma om man ska avanmäla sig eller inte. Har du första reservplats är det ju mycket 

troligt att du kommer med. Är du på femtionde reservplats är det ju mindre troligt att du kommer 

med.   

Man anger i PM, som vanligt, att det är viktigt för den tävlande att ofta gå in och titta på startlistan 

eftersom den ändras ständigt. Och kan ändras ända in i det sista.  

För Tävlingssekreteraren blir det också lättare. Du slipper skicka en massa mejl. Jobbet med 

startlistan finns ju ändå oberoende på när den görs publik.  

Startlistan är ett levande dokument som ändras ända fram till start oberoende om den är publik eller 

inte.  

 

Det förfaringssättet jag förslår har fungerat i brukset i flera år.  
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Rapport från sektor HUS till styrelsemötet 11 oktober 2022 
 
Rapporten omfattar perioden; 1 september – 30 september 2022 

_____________________________________________________________ 
 

Vad har vi gjort 
 Startat upp Övningskursen (Kurs i Utbildningen) för instruktörer. 9 st kursdeltagare med 

hund.  

 Informerat i FB-gruppen om nya distansutbildningar som SBK centralt anordnar i den 

digitala plattformen SBK Utbildning.  

 Tre lärare har deltagit i den utbildning som anordnades av SBK kansli i syfte att lära sig 

mer att kunna använda funktionerna i SBK utbildning.  

 Distriktets två lärare inom SBK Specialsök har varit på fortbildning 5-6 september 2022. 

 

Vad är på gång 

 Planering av de blivande instruktörernas examination den 29 oktober 2022 

 Ny SBK Lärare i distriktet är klar med sin utbildning. Kvar är att ha en projektkurs för att 

bli certifierad lärare. D-hus ansvarig och den nya läraren planerar en träff i syfte att gå 

igenom klassrum och de administrativa rutinerna för D-hus.   

 Efter mötet med klubbarnas HUS ansvariga planeras, utifrån behovet, en ny omgång 

utbildning för SBK instruktörer. 

 

Uppföljning av ekonomi och budget: 

Följer lagd budget.  
 
 
Måluppfyllelse:  Verksamhetsplan 2022 
 

 Erbjuda en instruktörsutbildning, SBK Instruktör              Nuläge:   Klart 

 Genomföra två (2) träffar med lokalklubbarnas HUS-ansvariga              Nuläge:   På gång 

 Bjuda in till en (1) träff med distriktets lärare              Nuläge:   Klart 

 Delta i SBK Centrala konferens för distriktens HUS-ansvariga                Nuläge:  På gång 

 Delta i 4 st dialogmöten som SBK Centralt håller med distrikten             Nuläge:  På gång   

 
 
 

Gnesta den 30 septeember 2022 
 

Anki Lindholm  
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Patrullhundskursen på HVSS har genomfört sina tre veckor och deltagarna går upp på 

behörighetsprov nu i helgen den 17-18 september. 

 

Björn Malmeström i Sörmlandsdistriktet har i somras haft en central utbildning I Marma, 

Älvkarleby. Dessa deltagare går upp på behörighetskrav torsdag och fredag denna vecka, 15-

16 september. 

 

Försvarsmaktsmästerskapen genomfördes 19-21 augusti där Viljo Heikkilä och undertecknad 

representerade Sörmland. Viljo slutade på en 8:e plats och jag på plats 22. 

 

Mvh Lena 
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Detta är ett underlag till Distriktstyrelsens kommande styrelsemöte. Skickas till 

sekreteraren en vecka innan mötet så rapporten kommer upp som en punkt på 

dagordningen. 

Rapporten omfattar perioden;…………fram till 2022-10-11………………………………… 

Vad vi gjort; 

Ex. möten, förslag till beslut tagna i sektorn, kurser, konferenser, tävlingar andra aktiviteter. 

 

DM har genomförts på Strängnäs BK. Dubbla starter i Mästarklass varav det var DM i 

start A. Vinnare av DM blev Kickan Nikolic från Haninge. Tvåa Anki Kyhlström, 

Strängnäs BK och trea Lena Romander, Strängnäs.  

En mycket lyckad tävling med nästan fulla klasser. Solen sken på oss denna 

oktoberdag. 

Nästa år går DM i Flen i april.  

 

 

Blev under planeringsmötet med tävlingsektorerna på klubbarna i distriktet varse att 

tävlingarna i Rally inte har samma förfaringssätt på klubbarna som de övriga grenarna 

har. Endast två klubbar hade med sig klubbens rallytävlingar. Rallysektorn på 

distriktet har skickat ut ett mejl till klubbarna med frågan varför inte rallyns tävlingar är 

med. 

Har fått dåligt med svar. Men de svar jag fått visar på dåligt eller inget samarbete 

mellan klubbarna och deras rallysektorer. Hur kommer vi till rätta med det? Rallyn 

måste få högre status på klubbarna.  

På samma möte blev jag också varse att Norsborgs Lokala Kennelklubb tillhör 

distriktet. De står inte med på Distriktets hemsida. Vi har en dialog med dem om de 

ska/vill tillhöra Stockholm eller Sörmland. I lydnad tillhör de Sörmland och i rally 

Stockholm.  

 

 

Strängnäs BK har bjudit in domare Caroline Svärd under hösten att gå igenom de nya 

regler och skyltar om ska gälla från 2023.  

Sörmlandsdistriktet skickar 2 domare till domarkonferensen. Caroline Svärd och Linda 

Pentillä. De ansvarar för att informera övriga domare i distriktet. 2 stycken till. 

 

 

Tidigare skickade vi ut en förfrågan till klubbarna om de har personer att utbilda till 

skrivare eller tävlingssekreterare. Vi bad om svar senast 1 oktober. Inga namn har 

inkommit. Jag vet dock att Strängnäs Lokala Kennelklubb eventuellt har 3 skrivare och 

en TS. Men inte hört nåt än. 

 

Sörmlandsdistriktets rallysektor har skickat in ett förslag till förändringar vid 

hantering av startlistor vid tävling. Bifogar den skrivelsen.  

 

 

 

På gång: 

Här skriver ni in nya aktiviteter eller kommande beslut som väntas framöver. 

 

Vi planerar att ha ett zoommöte för funktionärer och instruktörer gällande de nya 

reglerna och skyltarna någon gång nu under hösten. Efter domarkonferensen som är 

nu i helgen. 
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i behöver du hjälp med Zoomkonto. Har distriktet nåt? 

 

Vi planerar att starta två utbildningar under hösten/vintern. En för tävlingssekreterare 

och en för skrivare.  

Vi behöver inför detta lära oss hur man startar upp och håller i en utbildning. 

 

 

Beslut och beslutsunderlag till styrelsen: 

Här skriver sektorn frågor och skickar med beslutsunderlag till distriktssekreteraren. 

 

 

 

 

Uppföljning av ekonomi och budget: 

Finns avvikelser gentemot budget som styrelsen bör känna till ska detta skrivas här. 

 

 

 

 

Målsuppfyllelse: 

Här fyller ni i de statistiska mål som finns i verksamhetsplanen och hur de för närvarande 

förhåller sig till målet. 

Ett exempel;   Mål: att genföra 4 st aktiviteter – Nuläge: 2 aktiviteter genomförda. 

 

Verksamhetsplan rallysektorn 2022. 

 

Inventering och sammanställning av behovet av nya funktionärer samt instruktörer.   

KLAR 

Anordna träff för alla klubbars rallysektorer.    KLAR 

Arrangera DM i samband med Strängnäs BK´s mästartävling 22 maj.  Flyttad till 

oktober.      KLAR 

Här skulle vi vilja få veta vad Distriktet som distriktet står för och vad som Klubben 

står för. Allt är ju första gången för oss. 

 

 

 

 
      
      
      
      
      
      

  
 


